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VDĚČNOST
Milí přátelé,říjen je měsícem vděčnosti za Boží dobrodiní, kterého se nám dostává v darech hmotných i těch duchovních. V mnoha městech a obcích proběhly Dožínky, poděková-ní za úrody země, které jsou svátkem radosti a vděčnos-ti. Ale zároveň svátkem, při kterém se může lehce stát, že naše radost z darů bude větší než radost z Dárce. Prima Zoom, 16. července tohoto roku odvysílala zajíma-vou zprávu, která zněla: Lví bratři přeplavali řeku plnou zabijáckých krokodýlů.Lvi rozhodně nejsou považováni za vytrvalostní plavce. Dle odborníků se zatím povedlo zaznamenat jen hrstku případů, kdy se tato šelma pokusila o plavecký výkon del-ší než 100 metrů. A nikdy v historii ještě neviděli lva pře-konat vodní plochu větší než jeden kilometr, natož v ex-trémně nebezpečných podmínkách. Až doposud.Záběry z dronu ukazují dva lví bratry překonat 1,1 kilo-metru široký a 32 km dlouhý kanál Kazinga v Ugandě. Lvi se navíc museli dvakrát vrátit a několikrát změnit směr, takže toho ve skutečnosti uplavali mnohem více, pod-le odborníků kolem 1,5 kilometru. To je neuvěřitelný vý-kon, zvláště proto, že jednomu ze lvů chybí část nohy. Pla-val o tří nohách. A navíc na místě, kde se to doslova hem-ží krokodýly a hrochy, kteří si ve vodě na lvy rozhodně troufnou. Lví bratři však vyvázli bez zranění a v pořádku se dosta-li na druhý břeh. A nás určitě napadá otázka: Proč? Proč tolik riskovali? Něco, co lvům rozhodně není vlastní? Proč se stůj co stůj chtěli dostat na druhou stranu kanálu?

Důvod, proč riskovali životy, je prozaický: na druhém bře-hu totiž byly lvice. A protože jediný most v této oblasti je hodně frekventovaný a je na něm prakticky neustálý pro-voz, vlezli do řeky plné predátorů. Aby si našli svou lásku.Láska dokáže divy. Láska hory přenáší. Z lásky k druhé-mu mnozí neváhali riskovat své životy, a někdy ty životy i položit. Rád bych však poukázal ještě na jeden rozměr lásky. Lás-ky Pána Boha k nám lidem. Ano, člověk zasévá, ale vzrůst dává Bůh. Člověk se stará, ale požehnání je od Pána. On je tím, kterému chceme za letošní úrodu poděkovat. Aby se nestalo, že pro radost z darů, zapomeneme na Dárce.V Janově evangeliu čteme:„Nikdo nemá větší lásku než ten, kdo položí život za své přátele.“Ježíš svůj život dal i za své nepřátelé. I za ty, kteří se mu posmívali, kteří jej v důsledku ukřižovali. Taková je Boží láska k nám lidem. To není past, ale nabídka. Láska, kte-rá se obětuje. A tak nás chci v této chvíli pozvat ke dvěma praktickým věcem. Ta první:- projevme Pánu Bohu vděčnost. V dnešním světě je mno-ho nevděku. Nejsme mnohdy vděční za naše rodiny, za ty, kteří stojí v čele našich měst, obcí, státu. Projevme Pánu Bohu vděčnost. - ta druhá: jako odpověď na Boží péči, na Jeho zaopat-ření, na Jeho lásku projevenou obětí Ježíše Krista – po-věřme naše srdce, naše životy Pánu Bohu. Dovolme mu, aby vstoupil do našich životních lodí a naplnil naše srdce vděčností. 
pastor Jan Fojcik
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„�o�ta �a�e�i �antiškovi ane� �i�an�ké ��t��”

27. 10. 2024
16:00 hod.

Jablunkov, kostel Božího Těla

Vstupné v předprodeji: senioři 150 Kč, dospělí 190 Kč. Na místě 300 Kč.
Děti do 15-ti let v doprovodu dospělé osoby zdarma

Markéta Laštovičková - akordeon
Zdeňka Žádníková - ���vené ��ovo

pOzVáNka

 

Ochotnický divadelní spolek 

Vás zve na představení divadelní hry 

(J. Cimrman / Z. Svěrák / L. Smoljak) 

 
06.10.2024,17:00 hod 
Jablunkov, sál radnice 

Vstupné dobrovolné 

 



POGWARKI SPOD ŁOCHODZITEJ
UMIŁOWANI KSIÓŃŚKI W KSIYNSTWIE CIESZYŃSKIM

4 pOGWaRkI SpOD ŁOCHODzITEJ                              

Ślónsk Cieszyński nalezioł do tych regiónów Europy, kany ksióńżki na-bywali i aji grómadzili przedstawi-ciele wsieckich warstw społećnych – ksiónżynta cieszyńscy, ślachta, du-chowyństwo, mieszczanie, rzemieśl-nicy, robotnicy i aji chłopi wsieckich narodowości i wyznań.Pyrsi ksiyngozbiory na Ziymi Cie-szyńskij grómadzóno przi kościołach. Główny zbiór tych średniowiecznych, renesansowych i barokowych ksióng zgorzoł wroz z katolickim kościołym parafialnym we wielkim pożarze Cie-szyna w 1789 r. W XVI i XVII w. wroz z dotarcim na Ślónsk Cieszyński ru-chu reformacyjnego i jego rozwojym, w zestawie lektur miyjsce główne zajyny druki religijne. Biblia stała sie podstawowóm pozycjóm tłumació-nóm na jynzyki narodowe – cieski, pol-ski, niymiecki, oraz nabywanóm i czy-tanóm przez przedstawicieli wsiec-kich warstw społecznych, szczegól-nie przez protestantów. Kole 1750 r. biblioteki protestanckich szlachciców przekozano do cieszyńskigo kościo-ła ewangelickigo i z czasym stały sie bazóm dlo cieszyńskij ksiónżnicy zbo-rowej. Ufundowoł jóm adwokat Bogu-mił Rudolf Tschammer (1711-1787) z Iskrzyczyna. łOfiarowoł un zboro-wi cieszyńskimu swój ksiyngozbiór, liczóncy 500 dzieł i dodatkowo prze-kozoł fundusz 1000 florenów na delsi powiynkszani zborowej biblioteki. Ty zbiory przetrwały wsiecki zawieruchy wojynne i sóm łobecnie przechowy-wane w Bibliotece  im. Tschammera przi Muzeum Protestantyzmu na Pla-cu Kościelnym w Cieszynie. Kolekcyja ta lici kole 23 000 tómów.Ksióńśki teś grómadzili cieszyń-scy Piastowie na Zómku w Cieszy-nie. Z ich cynnej kolekcyji łocalały do dnia dzisiyjsigo jyny 3 ksióńśki, z kie-rych nejcynniyjsióm je bogacie ilumi-nowany modlitewnik z XV w., kiery stanowił, podla tradycyji, własność samej ksiynżnej Elżbiety Lukrecyji (1598-1653). Znane historykóm sóm 

przypadki, zie szlachta citała swoim poddanym zakupione za ciyńśki graj-cary ksióńśki, a ciasym im je aji daro-wała. Ze wzglyndu na wysokóm cy-nym ówciesnych ksióńźiek czynstym zjawiskym było ryńćne przepisowa-ni wybranych fragmyntów. Zachowa-ły się na tyn przikład taki przepisane fragmynty ksióńziek citanych przez Krzysztofa Skrbenskigo z Hrzisztie (1615–1686), ówciesnego pana Rze-piszcza i Szonowa. Zaś barón Jerzy Sobek, pan na Landeku, Wielkij Ru-dzicy i Ropicy zostawił po sebie 570 dzieł religijnych, filozofićnych i histo-ryćnych, min.: łaciński dzieła Erazma z Rotterdamu i krónikym Ślónska Jo-achima Cureusa.Do znanych chłopskich bibliofilów nalezioł Jerzy Gajdzica (1777-1840) z Cisownicy kole Ustronia. Był un właścicielym jednej z pyrsich chłop-skich bibliotek na Ślónsku Cieszyń-skim. Napisoł teś cynny „Zapiśnik” – rynkopis zawiyrajóncy fragmyn-ty przecitanych przez niego ksióń-źiek, łopisy wydarzyń historyćnych, pieśni religijne, wiadómości przy-rodnici ci informacyje ło rodzinie. Zapiśnik tyn je cynnym dokumyn-tym ówciesnego życio duchowego i umysłowego społeczności chłopskij w Ksiynstwie Cieszyńskim. Jura Gaj-dzica był teś posiadaczym pyrsigo chłopskigo ekslibrisu na Ziymi Cie-szyńskij i mozie aji w całym nasim regiónie Europy Środkowej. Podob-nie jak inksi chłopski bibliofil tego ciasu - Jerzy Wacławik z Zamarsk, tak i Jura Gajdzica przekozoł swo-je ksióńśki swoim dzieckóm, kiere przechowały i rozbudowały łodzie-dziczóne po łojcach biblioteki.Wielki kolekcyje cynnych ksióńg mia-ły teś biblioteki zamkowe rodu szla-checkigo Marklowskich w Grodźcu kole Skoczowa i grofów Larisch-Mön-nich na zómku w Solcy kole Karwiny. Niestety ty cynne kolekcyje nie prze-trwały rabunków podcias II wojny światowej.

Azie do Wiosny Ludów w 1848 roku władze austryjacki nie załoziły ani jednej biblioteki przi ziodnej z publić-nych szkół. Leopold Szersznik, kiery był nadzorcóm wsieckich szkół kato-lickich na Ślónsku Cieszyńskim, wal-cił ło ich wyposażyni w ksióńśki i po-moce do nauki przedmiotów przyrod-nicich. Jednako nic nie udało mu sie u władz wywalcić, ale sie nie poddoł i załoził w Cieszynie pyrsióm biblio-tekym publicznóm, w łoparciu o wła-sne zbiory, kieróm w 1802 roku udo-stympnił rechtoróm i śkolnikóm gim-nazjalnym. Biblioteka ks. Szersznika liciła kole 11 tysiyncy tómów i prawie 10 tysiyncy zbiorów muzealno-przy-rodnicich. Zbiory Szersznika przewy-żsiały wsiecki inksi biblioteki wielko-ścióm i reprezyntacyjóm wiynkszo-ści dyscyplin ówciesnej nauki. Czyńść muzealno-przyrodniczo jego zbiorów je łobecnie filarym Muzeum Ślónska Cieszyńskigo.Ksióńśka, kiero miała swoje hóno-rowe miyjsce w niemal kaźdym cie-szyńskim dómu, była tak samo waź-no dlo ukształtowanio sie cieszyńskij tożsamości kulturowej, jako tutyjsio mowa, pieśń, religijność ci strój.Z górolskim pozdrowiynim
Andrzej Suszka  

z Rupiynki łod Fiedora
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25. 10. 2024
10:00 hod.

JABLUNKOV, JACKi

„PO TURISTICKÝCH 
ZNAČKÁCH ZA 

ZAJÍMAVOSTMI 
JABLUNKOVSKA”

přednášku

pOzVáNka



Marian Adámek

Hokeista
Je jednym z nas, ale dlo nas je „mistrzym“. 
Gro za Oceláře Třinec na pozycji obrońcy. 
Co może hokej dować a co je trzeba do tego 
włożyć, wiy jedynie ón. Je to wielko drzina 
i ofiarność, jak w każdym sporcie na pro-

fesjonalnym  poziomie. 

Gdo Was zapoznoł z hokejym?Mieli na to wpływ moi rodzice. Jak żech mioł cztyry roki, tata mie zebroł po piyrsze na hokej a prawie na Oceláře Třinec - do Werk areny. Moc sie mi to podobało, tak żech z tatóm szeł na staw i po piyrszy roz próbowoł jeździć na łyżwach. Rodzice widzieli, że mie to bawi i hned mie za-pisali do grupy przygotowawczej do Trzyńca. Podobała sie mi jazda na łyżwach, mecze, cało ta rywalizacja i atmosfera około. 
Gdo Was trenowoł w dzieciństwie?  Od zaczóntku mie trenowali trenerzy z HC Oceláři Třinec, było ich dość za cały czas moji gry w grupie przygotowawc-zej. Tata mie woził na treningi z Cieszyna. Uż od cztyrzóch roków żech trenowoł dość intensywnie  dwa – trzy razy za tydziyń. 
Gdo je teraz Waszym trenerym?  
A jaki by mioł być podle Was dobry trener? Trenerym je pan Zdeněk Moták. Podle mie trener musi być głównie sprawiedliwy, wszystko mo mówić tzw. na „rowi-ne“, a jeszcze by sie mioł interesować o groczy po strónie ludzki. Czyli ni miały by go interesować jyny jego wyniki w hokeju, ale mioł by brać każdego swojigo wychowanka kompleksowo jako człowieka, ze swoimi potrzebami i pro-blemami. Pan Moták je profesjonalny trener a robi swojóm robote moc dobrze.
Czy studowoł Pan szkołe sportowóm?Nie studiowoł, chodził żech do Polskigo Gimnazjum w Cze-skim Cieszynie. Potym już nie było czasu na jakikolwiek studia, przy treningach trzy i wiyncej razy za tydziyń sie to nie do. Postawił żech wszystko na jednóm karte – hokej. 
Za jaki drużyny Pan dotychczas groł?Cały czas żech groł za Trzyniec a pore sezonów we Frydku na „farmie“. Prawie dziynki meczóm za klub Frýdek-Místek żech sie rozegroł i nabroł doświadczyni. 

Kiela czasu Wóm zabieróm treningi?Trenujymy każdy dziyń mniyj wiyncyj od godz. 8:30 do 12:00 na stadionie zimowym a przez sezone mómy jeszcze dwa-trzy razy za tydziyń mecze. Treningi sóm intesywne, ale to ku wyczynowymu sportu patrzi. 
Je to wielko drzina?Je to wielko drzina a samopoświyncyni, a to z kupa wzglyn-dów. Jak na przykład musi człowiek grać i przez wielki bo-leści, głównie w play-off. Do sie to robić jedynie z miłości ku tymu sportu.
Mo Pan jaksióm konkretnóm diete albo reżim? Dieta i zdrowy styl życia sóm nieodłóncznóm czynścióm tre-ningów i przigotowań do sezonu. Je to alfa i omega sportów, kiere sie robióm wyczynowo. Co sie tyczy diety, je tego dość, co sie musi powachować, albo jaki suplementy dodać. Głównie w okresie, jak sie grajóm mecze. Inaczyj je to dość indywidualne, każdy se musi nónść to swoje. Gdosi ćwiczy wiyncej, gdosi miyni, gdosi zaś raczyj regeneruje w saunie albo na masażach. Jo preferujym aktywny odpoczynek. Po-trzebujym być fórt w ruchu, inaczyj stracóm forme. Oprócz tego sie staróm profesjonalnie róść pod każdym wzgylndym, po prostu być coroz lepszy. 
Był gdosi Pana wzorym w hokeju? Moimi wzorami sóm ci nejlepsi, od nich sie chcym uczyć. Na poczóntku to był na pewno Richard Král. Z obrońców mi im-ponowoł Marek Židlicki, kiery groł w NHL.

Je żech fórt tyn stejny synek z Cieszyna a to, 
co robiym, chcym zawsze robić na pełnego. 

6 JEDEN z NáS
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Bierecie swojóm drużyne jako drugóm rodzine?Jasne, w drużynie mómy super partyje. Móm tam kupe kole-gów a prawie dziynki hokeju żech poznoł kupe nowych lud-zi. Radzi wspólnie spyndzómy czas na stadionie i poza nim. Sóm my tako jedna wielko rodzina.  
Co je dlo Was w hokeju nejciynżejsze?Na pewno jednym z ciynżkich momentów je zawsze przegra-ny mecz. Muszymy to hónym „chynyć za głowe“ i jak nejlepi  sie przygotować na dalsze mecze. Takich momentów, kiedy my na tym nie sóm nejlepi jako drużyna, je w sezonie wiyn-cej. Każdy z nas mo też swoje lepsze i gorsze chwile i wtedy to trzeba przekonać a iść dali z myślóm, że bedzie lepi.
Czy Pan kiedy myśloł o ukóńczyniu 

kariery sportowej?Wszyscy wiymy, że hokej je twardy sport, także i mnie spo-tkało dość  kontuzji. Wrócić sie do formy je wtedy o wiele ciynżejszy. Je trzeba intensywnej pracy jak po strónie psy-chicznej tak i fizycznej. W tych ciynżkich momentach sóm mojóm nejwiynkszóm oporóm moji nejbliżsi - moja żóna i rodzina. Doteraz zawsze sie mi podarziło maksymalnie zmobilizować, dosłowa „zatnyć zymby“ i  grać dali. 
Co je Waszym nejwiynkszym sukcesym? Nejwiyncyj se ceniym, że my wygrali złoto – tytuł w ekstra-lidze piynć razy po sebie. To je niesamowity sukces a moc se tego ceniym.
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Mocie jaksi okres czasu, kiedy se nie trenuje a może-

cie ganc „wypnyć“?Zawsze tak miesiónc po sezonie sie nie trenuje. Mómy każ-dy wolno, po prostu wakacje, czas dlo swoich nejbliższych. Wtedy spyndzóm kupe czasu z rodzinóm. Radzi z małżón-kóm, synym i córkóm spyndzómy czas w ogrodzie naszego dómu. Czynsto chodzymy razym na przechadzki do przy-rody, na basen, albo se puszczymy dobry film na wieczór. Z kolegami też czas od czasu rod kajsi zóndym. W takich chwilach maksymalnie relaksujym, sóm to zocne dlo mnie i  rodziny chwile. 
Mocie jakóm rade dlo młodych ludzi, kierzi by chcieli 
robić hokej profesjonalnie?Poradził bych im, niech sie przygotujóm na to, że sportu muszóm poświyncić kupe czasu i ciyrpliwości, skoro wszy-stko. Ciyrpliwość w dzisiejszych czasach młodym ludzióm brakuje, bo chcóm wszecko zaroz. Zaproponowoł bych jim, aby wypli na chwile światy wirtualne a żyli w realnym świe-cie. Niech spyndzajóm czas na sportowo z kolegami a przede wszystkim niech robióm to, co jich bawi.
A pamiyntocie też w klubie na swoich fanów?Klub oczywiście organizuje taki akcje, to dzisio ku wszy-stkim sportóm patrzi. Sóm to bardzo miłe chwile, na kierych 

je czas sie z fanami spotkać, podyskutować i przebiegajóm autogramiady. Fanowie sóm dlo nas niezastómpiónóm czy-nścióm hokeja. Bez nich by my ni mieli dlo kogo grać. Je to oczywiście super, że tyle fanów chodzi na Oceláře Třinec. Mogym powiedzieć, że hokejym żyje cały region, ludzie to po prostu majóm w sercu.
A jaki je Pana ogólnie stosunek do sportu? A co tran-

smisje sportowe w telewizji mo Pan czas je oglóndać?Je żech wielkim miłośnikym sportu, oprócz hokeja rod jeżdżym na kole, biegóm,  staróm sie żyć bardzo aktywnie. W telewizji oglóndóm wszystko, co sie do. Je to głównie fuzbal, altetyka a z olimpiady to były zawsze wszystki spor-ty. Olimpiade żech z rodzinóm oglóndoł już od mała. Moc my fandzili w tym roku moimu bratrańcowi Markowi Gryczowi, było to moc miłe. Móm nadzieje, że Marek sie zaś na dalszej olimpiadzie ukoże. 
Gdyby se Pan teraz mioł wybrać swojóm profesje, był-

by to zaś hokej albo cosi inszego?Można bych groł fuzbal. Móm go moc rod a rod oglóndóm mecze fuzbalowe, kupe czasu tymu ofiarujym a przilgnył mi do serca. Rod se go zagróm z kolegami rekreacyjnie. Bierym to jako odreagowani od hokeja. Myślym se,  że sie ty dwa sporty dobrze nawzajym dopełniajóm. Nejraczyj bych robił 
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wiyncyj sportów, ale w dzisiejszych czasach sie to nie do. Każdy se musi wybrać a skoncentrować  na jednej dyscypli-nie, aby jóm robił dobrze. Je żech strasznie rod, żech se już w dzieciństwie wybroł hokej, a  myślym se, że mi to całkiym  idzie.  
Mo Pan ambicje zagrać se w światowym zespole?Jo już je we światowym zespole �. Jasne, że snym każde-go hokeisty je dostać sie do NHL, ale jo sie koncentrujym na to, co je tu i teraz a je żech wdziynczny za to. Chcym sie dali doskonalić w hokeju a uwidzymy, co przyszłość przy-niesie. Wiym, że ta cesta je strasznie dłógo a je to wszystko w gwiozdach. 
Zmiynił sukces cosi we Waszym żywocie?Na pewno mi to dało strasznie moc. Cało ta droga za tytuła-mi mistrzów. Człowieka to obogaci, wzniknóm nowe pr-zyjaźnie, nowe doświadczynia, nowe życiowe wyzwania. Je to dobro szkoła życia,  być w tej szatni i kolektywie. Moja na-tura sie tym nie zmiyniła. Je żech fórt tyn synek z Cieszyna, skrómny, kiery mo rod swojóm rodzine a kiery to, co robi, robi na pełnego a chciołby, aby to tak zostało na zawsze. 
Czy marzy Pan o tym, by Wasz syn był też hokeistóm?Na pewno chcym, aby robił jakisi sport a niechóm go, niech se wybiere sóm. Chcym prowadzić swoje dzieci ku spor-tu, bo to je dobro szkoła życia a człowiek sie w kolektywie nauczy kupe rzeczy. 

A sen, marzenie?Teraz nimóm żodyn konkretny sen.  Zależy mi na tym, aby moja rodzina była zdrowo, aby my sie mieli dobrze, jako do-teraz. Chciołbych se zagrać za reprezentacje Czeski republiki a uwidzym, czy sie to spełni. Je przedy mnóm jeszcze kupe czasu a drziny a stojym nogami na ziymi. Główne je dlo mie zdrowi a aby wszyscy byli zadowolyni i szczynśliwi. 
Dziynkujymy za wywiad i życzymy powodzynio   

w sporcie i w życiu rodzinnym.
Irena Jurgová
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VEČERNÍ BEH
PRO SVETLUŠKU



PROPOZICE ZÁVODU

VEČERNÍ BEH
PRO SVETLUŠKU

11 pOzVáNka
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19. 10. 2024
17:00 hod.

Jablunkov, sál radnice
vstupné dobrovolné

Pohádková
 sobo

ta
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V KINĚ1. 11. 2024 od 17:30 hod.
Jablunkov, JACKi

Tvořivé dílničky 17:30 – 19:00 hod.
Výroba strašidel z papíru, z ruliček od papíru, ze spadaného listí

Výroba strašidelného svícnu ze zavařovací sklenice
Strašidelné omalovánky

Fotokoutek

Od 19:00 hodin projekce animovaného filmu COCO.

HALLOWEENSKÝ VEČER

Vstupné 50 Kč / dítě
Rezervace na tel. č.:558 358 013, e-mail:kino@jackijablunkov.cz

SENIOŘI NA SÍTI

Počítč, cYtý tLeOn, tBlT

Ja n t?

KNIHOVNA JABLUNKOV

3.10.
2024

10. 10.
2024 

17. 10.
2024 

24. 10.
2024 

 9:00 - 10:00 hod.
Rezervace na tel.: 777 975 217

AKCE JE FINANCOVÁNA Z GRANTU MĚSTA JABLUNKOV
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JiŽNÍ aRiA
PuOvÁNÍ p sOpÁChMoAvKÉHoMiIoÁŘE

Cestopisná prezentace Jana Linharta s obrázky, hudbou a vyprávěním.

Uvidíte Kapské město, Mys Dobré naděje, Dračí hory, 
rezervaci Hluhluwe, kaňon na řece Blyde, nádhernou 

přírodu, zajímavé lidi i dílo O. „Číze” ...

2. . 2
1:3Ho.

JaLuKo, sálRaNiE

Štěpán 

10. 10. 2024

setkání a beseda se spisovatelem

Jablunkov, JACKi

17:00 hod.

autor knižních bestsellerů Chaloupky, 
Nebe nad Perninkem a románové trilogie 

Sudetský dům.

Javůr
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3., 10., 17. a 24. 10. 2024  v 9:00 hod. 
SENIOŘI NA SÍTIJablunkov, Knihovna JablunkovPořádá: Knihovna Jablunkov
5. 10. 2024 od 13:00 hod.
GÍROVÁ ŽIJE HUDBOU – 3. ročník mini festivaluHorská chata Gírová Pořádá: Horská chata Gírová 
5. 10. 2024 od 12:00 hod.
PODZIMNÍ JARMARK Trh domácích  zvířatDolní Lomná, Lomňanské muzeumPořádá: Obec Dolní Lomná a ASZ Těšínské Slezsko
6. 10. 2024 v 17:00 hod. 
DIVADLO CIDIDLODivadelní hra BLANÍKJablunkov, Sál radnice JablunkovPořádá: JACKi 
7. 10. 2024 od 17:00 hod.
ŽIVOT SE STROMY17:00 hod. Vernisáž výstavy v parku A. Szpyrce17:30 hod. Beseda v sále radnicePořádá: JACKi 
10. 10. 2024 v 17:00 hod.
ŠTĚPÁN JAVŮREK – setkání a beseda se spisovatelemJablunkov, JACKiPořádá: Knihovna Jablunkov 
12. – 13. 10. 2024
POUŤ SV. HEDVIKYMosty u Jablunkova, centrum obcePořádá: Obec Mosty u Jablunkova 

12. 10. 2024 v 18:00 hod.
VEČERNÍ BĚH PRO SVĚTLUŠKUJablunkov, Městský lesPořádá: JACKi 
19. 10. 2024 v 17:00 hod.
O KOUZELNÉM SEMÍNKU – Pohádková sobotaJablunkov, sál radnice JablunkovPořádá: JACKi 
20. 10. 2024 v 15:00 hod.
VERNISÁŽ VÝSTAVY FOTOGRAFIÍINGRID SANTARIUSOVÉHrádek, CB HrádekPořádá: Medica 
24. 10. 2024 v 17:30 hod. 
JIŽNÍ AFRIKA – PUTOVÁNÍ PO STOPÁCH MISIONÁŘE Cestopisná prezentace Jana LinhartaJablunkov, sál radnice Jablunkov Pořádá: JACKi 
25. 10. 2024 v 10:00 hod.
PO TURISTICKÝCH ZNAČKÁCH ZA ZAJÍMAVOSTMI 
JABLUNKOVSKATÝDEN TURISTICKÝCH ICJablunkov, JACKiPořádá: JACKi 
27. 10. 2024 v 16:00 hod.
JAROSLAV SVĚCENÝ „Pocta papeži Františkovi“Jablunkov, Kostel Božího Těla Pořádá: JACKi
27. 10. 2024 v 17:30 hod.
SLAVNOSTNÍ KONCERT K SVÁTKU sv. HEDVIKYVystoupí pěvecký sbor moravských učitelůMosty u Jablunkova, Kostel sv. HedvikyPořádá: Farnost Mosty u Jablunkova

KALENDáRIUM AKCÍ
Jablunkov a okolí  ŘÍJEN     2024


